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Sayın Başkan, Sayın Bakan, Plan ve Bütçe Komisyonunun değerli üyeleri; öncelikle 

Sayın Bakana görevinde tekrar başarılar diliyorum. Plan ve Bütçe Komisyonundan bir bakan 

çıkmış olduğu için de mutluluğumu ifade ediyorum. 

Biz Trabzon olarak bayındırlık açısından kendimizi çok rahat hissediyoruz; o nedenle, 

il olarak herhangi bir sorunu Sayın Bakanın gündemine burada taşımayı düşünmüyorum. 

Sadece Karadeniz Sahil Yoluna ilişkin kısa bir değerlendirme yapmak istiyorum.  

Efendim, Sayın Bakanın konuşmasını dinledik, güzel bilgiler verdi bize, çok teşekkür 

ediyorum. Karadeniz sahil yoluna ilişkin olarak Sayın Bakanın verdiği bilgi, Samsun-Sarp 

arasındaki 531 kilometrekarelik yolun 410 kilometrelik kısmı trafiğe açılmıştır. Kalan kısım 

da 2006 yılında tamamlanacaktır demektedir. Tabiî, Sayın Bakanımız bakan olduğunda 

devraldığı tabloya göre ve ödeneklere göre, böyle bir gerçekleşme takvimini bize sunuyor. 

Gerçekçi bir takvimdir; ancak, Sayın Başbakanın vermiş olduğu söz, bunun 2005 yılı 

sonunda bitirilmesiydi. Her türlü olanakları seferber edecekti Sayın Başbakan, bir genelge 

yayımlamıştı Resmî Gazetede, bütün kurumlara görev vermişti; ama, anlıyorum ki, Sayın 

Başbakan, finansman sorununu çözememiş olduğu için, mecburen bu yol 2006 yılına 

sarkıyor. 2006 yılında gecikmeden bitmesini temenni ediyorum. 

 

Sayın Bakana çalışmalarında başarılar diliyorum.   

 

 
Kamuoyuna saygıyla duyurulur. 

 

 

TRABZON MİLLETVEKİLİ 

M. AKİF HAMZAÇEBİ’NİN 

 

2006 MALİ YILI BÜTÇE KANUN TASARISININ 

BAYINDIRLIK ve İSKAN BAKANLIĞI  

BÜTÇESİ ÜZERİNDE 

PLAN VE BÜTÇE KOMİSYONUNDA YAPTIĞI 

KONUŞMANIN ÖZETİ 

 


